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Z á p i s 

4. veřejné zasedání Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou 

konané dne 19.09.2022 od 17:00 hodin 

ve velké zasedací místnosti městského úřadu 

 

Přítomni: PhDr. Karel Bendl, Ing. Jiří Haspeklo, Mgr. Radek Dostál, Mgr. Jaroslav Fröhlich, Ing. Jaroslav Matějka, Mgr. 

Vladimír Němeček, Karel Bláha, Libor Čapek, Mgr. Barbora Doušová, Jiří Rákosník, Mgr. Jan Novotný,  MgA. Milan 

Kolář, Jan Dibitanzl, MUDr. Lenka Draková, Mgr. Sylva Buriánová, MUDr. Tomáš Závora, Mgr. Jaroslava Šimková, 

RNDr. Pavel Štifter, Luboš Poluha, Jana Vetešníková 

 

Omluveni: Mgr. Emilie Kalová, Martina Eichlerová, Ing. Jiří Janda 

 

Program:    
1) Přivítání, seznámení s programem 

2) Určení ověřovatelů  

3) Kontrola zápisu, kontrola usnesení 

4) Zpráva starosty města 

5) Zprávy místostarostů města 

6) Zpráva tajemníka městského úřadu 

7) Majetkové a organizační záležitosti 

 Rozpočtové opatření č. 4/2022, Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1.-7.2022, Pohledávky 

 Zápis z Finančního výboru 

 Zápis z Kontrolního výboru 

 Prodej části pozemku parc. č. 390/1 a 390/2 v k.ú. Nové Benátky – Dagmar Bakalářová, Marek Bakalář 

 Prodej pozemku parc. č. 124/24 a parc. č. 125/4 v k.ú. Staré Benátky 

 Smlouva o budoucí smlouvě o nepeněžitém vkladu "Benátky nad Jizerou - p. č. 773/3, 773/13, 773/52, 

1144 v k.ú. Dražice" - Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s. 

 Smlouvy o zřízení věcných břemen 

 Žádosti v oblasti samosprávy 
8) Interpelace zastupitelů 

9) Náměty a připomínky občanů  

10) Různé, závěr 

 

1) Přivítání, seznámení s programem 

Čtvrté veřejné zasedání Zastupitelstva města a zároveň poslední zasedání v tomto volebním období v roce 2022 zahájil 

starosta města pan PhDr. Karel Bendl přivítáním všech přítomných. Před samotným zasedáním poděkoval pan starosta 

všem zastupitelům za dosavadní spolupráci a průběh všech uskutečněných jednání. Dále poděkoval všem členům výborů 

ZM, komisí RM, radním, všem ředitelům příspěvkových organizací města, tajemníkovi MěÚ Ing. Marku Mařikovi, 

pracovníkům městského úřadu a všem vedoucím odborů za jejich práci. Na závěr poděkoval pan starosta i všem členům 

benáteckých spolků a jejich vedení za jejich činnost a přínos pro město. Práce všech zmíněných si velice váží, především 

proto, že toto volební období nebylo lehké (Covid-19, ekonomická krize vyvolaná válečným konfliktem aj.) 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 20 zastupitelů. 

 

S navrženým programem a navrženou změnou zasedání souhlasilo 20 přítomných zastupitelů.  

 

2) Určení ověřovatelů 
 

Za zapisovatele byla navržena a přítomnými zastupiteli schválena Lucie Cachová.  

Za ověřovatele zápisu byl navržen a přítomnými zastupiteli schválen MgA. Milan Kolář. 

 

S navrženou zapisovatelkou souhlasilo 20 přítomných zastupitelů. 

S navrženým ověřovatelem souhlasilo 19 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování. 

 

3) Kontrola zápisu a usnesení 

Zápis z minulého zasedání byl schválen všemi přítomnými členy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů).  

Kontrola usnesení – viz usnesení číslo 75/4Z/2022.  

 

4) Zpráva starosty města:  

Investiční akce probíhající a ukončené: 

 Byly dokončeny stavební práce na rekonstrukci vnitřních prostor budovy (ubytovny) čp. 151 v ulici  

U Cukrovaru. V objektu proběhlo místní šetření se zástupci firmy PROPULS a Smart Energy ve věci řešení 
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ohřevu vody a vytápění vnitřních prostor. Na základě tohoto šetření byla do budovy instalována tepelná čerpadla, 

která budou další alternativou vytápění prostor. V současné době jsou již do této budovy přestěhováni ukrajinští 

uprchlíci, kteří byli ubytovaní ve skautské klubovně a ve Sport Penzionu. Na základě uskutečněného jednání se 

zástupci společnosti SIAL architekti a inženýři s.r.o. je v současné době vypracovávána studie na propojení 

stávajícího areálu Tenisového klubu a objektu ubytovny čp. 151.  

 Nadále probíhají stavební práce na odvodnění mostu a realizace protihlukové stěny na dálnici D10 včetně opravy 

mostu na úrovni městské části Kbel. V souvislosti s odvodněním mostu bylo zhotoveno nové odvodnění návsi. 

 Před dokončením jsou stavební práce na rekonstrukci ulice Pod Remízkem. V rámci rekonstrukce probíhá v této 

ulici taktéž výměna veřejného osvětlení. 

 Byly dokončeny stavební práce na opravě mostu přes řeku Jizeru, v rámci kterých byla realizována výměna 

veřejného osvětlení, rekonstrukce komunikace a chodníků v ulici třída Osvobozených politických vězňů. 

Slavnostní otevření mostu proběhlo dne 3.8.2022.  

 V ulici Jana z Dražic proběhlo po dokončení prací na opravě vodovodních přípojek a kanalizačního řadu 

asfaltování povrchů komunikace. Práce budou nyní pokračovat výstavbou retardérů a úpravou bočních uliček. 

Byla zahájena poslední etapa opravy vodovodu v této ulici (před sportovní halou 17. listopadu). Společnost VaK 

MB zde bude ještě dokončovat práce na vodovodním a kanalizačním řadu v místech mimo novou komunikaci. 

 Byly dokončeny zahradnické práce na úpravách parčíků v městské části Obodř. Policií ČR byla schválena 

rozšířená a upravená dokumentace dopravního značení v městské části Obodř v ulici Mělnická. Na tuto akci 

bude hledán zhotovitel.  

 Byly dokončeny stavební úpravy vnitřních prostor objektu městského kamerového dohlížecího systému na 

Pražské ulici pro dočasné umístění výjezdové základny záchranné služby. Prostory byly předány do užívání 

Zdravotnické záchranné službě Středočeského kraje, provoz byl zahájen 12.9.2022. Slavnostní otevření bylo 

uskutečněno 14.9.2022.  

 Nadále pokračují stavební práce na přístavbě budovy staré radnice u ZŠ Pražská. Stavební práce byly zdrženy 

z důvodu výskytu tekutých písků při realizaci vsakovacího objektu, který byl rozšířen oproti původnímu 

projektu, a to na základě požadavku společnosti VaK MB a.s. Na základě žádosti zhotovitele bylo schváleno 

prodloužení termínu dokončení o 66 dní.  

 Proběhla úprava a dosadba zeleně kolem nové in-line dráhy v sídlišti.   

 Byly dokončeny stavební práce na vybudování odstavných ploch včetně úpravy komunikace v ulici  

U Stadionu a výměně veřejného osvětlení v této ulici. Z důvodu nutnosti úprav parkování v této ulici byl na PČR 

DI Mladá Boleslav zaslán návrh dopravně inženýrského opatření v této ulici. Návrh byl schválen a jeho realizace 

bude poptána společně s úpravou dopravního značení v městské části Obodř, v ulici Mělnická (viz výše). 

 Byly ukončeny práce na demolici domu čp. 149 v Podolecké ulici včetně snížení svahu v zatáčce v této ulici za 

účelem rozšíření výhledu, přeložky kabelu CETIN a terénních a drobných stavebních úprav prostoru po 

demolici.  

 Byla dokončena úprava polní cesty Dražická, na parcele č. 965 v k.ú. Nové Benátky. Následně bylo navázáno 

další etapou, kterou tak vznikne propojení na cyklostezku do Dražic. 

 Dále byla dokončena úprava polní cesty p.č. 1186 v k.ú. Staré Benátky. 

 Nadále probíhá intenzivní zálivka všech výsadeb a údržba veškeré intravilánové i extravilánové zeleně. Dále 

probíhá údržba na zeleni v ÚSES.  

 Byly dokončeny stavební práce na opravě zdi u školní družiny ZŠ Husovo náměstí. Následně by měla být 

zahájena oprava nároží u této školy.  

 V současné době intenzivně probíhají práce na výstavbě chodníku v ulici Pražská v úseku od objektu Špejcharu 

k ulici Marie Krupičkové. Před vstupem do budovy Špejcharu bude upraven prostor pro nakládku a vykládku 

archeologických vykopávek.  
 Byly zahájeny práce na dokončení chodníku v ulici Bratří Bendů. Soukromý investor dvou bytových domů již 

dokončil připojení objektů na inženýrské sítě a umožnil realizaci chodníku na jeho pozemku. 

 Navrhuje zvážit vzhledem ke zvyšujícím se požadavkům na umístění klientů do Domova pro seniory  

a obdržené dotaci opět otázku realizace/nerealizace projektu "Nástavba Domova pro seniory“. 

 Proběhlo vyčištění a zprůtočnění revitalizace nivy řeky Jizery.  

 Ze strany Agentury ochrany přírody a krajiny ČR proběhla kontrola ÚSES a bylo vydáno kladné hodnocení 

akce. Pouze bude nutné doplnit mechanické opatření proti okusu u keřů.  

 Na základě zákonné povinnosti se zpracovává plán zlepšování kvality ovzduší Města Benátky nad Jizerou. 

 Byla dokončena realizace rozptylové loučky na horním hřbitově. Zájemci mohou kontaktovat pohřební službu 

Beneš. 

 Bylo dokončeno vypracování územní studie na přestavbu sladovny a prostoru nám. Na Burse. Ta byla následně 

projednána Komisí pro výstavbu, územní rozvoj, dopravu a bezpečnost. Připomínkováno bylo především 

navýšení kapacity veřejných parkovacích míst 

 Dále byla provedena výsadba živých plotů v sídlišti, konkrétně u bytového domu čp. 604 – 611. 

 V digitální podobě byla odevzdána studie využití budovy Jiřího Krohy. 
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 Byla dokončena projektová dokumentace na umístění podzemních kontejnerů v ulici Ladislava Vágnera včetně 

podání žádosti o vydání stavebního povolení. 

 Byly zahájeny práce na opravě chodníčku (spojovací uličky) v městské části Obodř včetně odvodnění a 

bezbariérového průchodu do nového parčíku.  

 Dne 12.9.2022 byly zahájeny stavební práce na výstavbě sestupné komunikace. Práce byly zahájeny 

archeologickým průzkumem.   

 Byly zahájeny stavební práce na akci "Přestavba domu č.p. 44 - adaptace na školní družinu". Na základě 

výběrového řízení byla zhotovitelem této akce vybrána firma STAVITELSTVÍ ŠTÝS. Z důvodu obav z vyvalení 

stěny v Burčákové ulici bylo poptáno statické posouzení.  

Investiční akce připravované: 

 Byla podepsána smlouva s firmou zabývající se umístěním fotovoltaických elektráren na vybrané budovy města.  

 Probíhá výběr dodavatele na akci „Revitalizace městské zeleně a ul. Dražická“. 

 Bylo požádáno o zahájení územního řízení a o stavební povolení na akci II/610 Tuřice – Kbel v úseku od náměstí 

Na Burse (včetně kruhového objezdu) směr Tuřice.  

 Byla odevzdána projektová dokumentace ke stavebnímu povolení na akci „Rozšíření kapacity ZŠ Husovo 

náměstí areálu Na Kosince“ (2 x školní tělocvična, jídelna s kuchyní, přístavba pro 1. stupeň, atletické hřiště). 

Dopracovávají se okolní komunikace. 

 Probíhá příprava podkladů pro podání žádosti o dotaci na speciální učebny v obou základních školách. 

Uskutečněná jednání: 

 Proběhlo jednání se zástupcem společnosti THERMOSERVIS spol. s r.o. ohledně uzavření smlouvy mezi 

uvedenou společností a Ing. Jiřím Zejvalem o prodeji části závodu pana Zejvala na výrobu a rozvod energií.  

 Proběhlo jednání výrobního výboru akce II/610 Tuřice - Kbel a II/272 Benátky – Zdětín. 

 Proběhlo jednání s Mgr. Rambouskem, ze společnosti LKA, ohledně možnosti dotačních titulů na plánované 

akce města. 

 Na základě výsledků kontroly jednotky SDH Benátky nad Jizerou proběhlo jednání se starostou jednotky  

p. Petrem Čápem ohledně činnosti jednotky a možností odstranění zjištěných nedostatků. Byla zavedena 

opatření, která by měla současnou situaci zlepšit. V případě, že se situace ani po zavedení těchto opatření 

nezlepší, bude zřejmě nutné přistoupit k personálním změnám v jednotce. Vzhledem ke skutečnosti, že město 

musí mít tuto jednotku ze zákona zřízenou, bude v případě dlouhodobé nefunkčnosti zabezpečeno fungování 

jednotky jinými způsoby, např. financováním činnosti jednotky z jiného města.   

 Proběhlo jednání se zástupci společnosti McDonald's ČR. Nová provozovna v Benátkách byla v minulém týdnu 

zkolaudována a její slavnostní otevření proběhne 22.9.2022 v 10:00 hodin. Je připravována realizace 

provizorního chodníku k této provozovně. 

 Proběhlo jednání se zástupci organizace Můžeme pomoci - J.F. 2020 z.ú. ohledně činnosti spolku  

a pomoci ukrajinským uprchlíkům (poradenství, setkávání tj.). Ze strany zástupců spolku byl vznesen požadavek 

na poskytnutí prostor pro společné setkávání a aktivity. V případě zájmu spolku by k těmto účelům mohly sloužit 

prostory společenské místnosti v 1. patře v ubytovně u tenisu.   

 Dne 9.9.2022 bylo uskutečněno zasedání představenstva společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, 

a.s. 

 Dne 20.9.2022 proběhne na Městském úřadě v Milovicích slavnostní podpis společně připraveného 

„Memoranda o využití a rozvoji BVVP Milovice – Mladá“. 

Partnerské vztahy: 

 Ve dnech 19. – 21.8.2022 se delegace města zúčastnila v partnerském městě Rossdorf 38. ročníku slavnosti 

Ortskernfest 2022, kde reprezentovala naše město.   

 Ve dnech 30.8. - 4.9.2022 se uskutečnil v Příchovicích v Kořenově seniorský tábor pro seniory z partnerských 

měst Hustopeče, Modra a Benátky nad Jizerou.  

 Ve dnech 9. – 11.9.2022 se starosta PhDr. Karel Bendl společně s radním RNDr. Pavlem Štifterem zúčastnili 

v partnerském městě Modra akce „Modranské Vinobranie“.  

 Vybraní žáci obou základních škol se ve dnech 13. – 14.9.2022 zúčastnili setkání škol v partnerském městě 

Hustopeče.  

Kulturní a jiné společenské akce:  

 Dne 27.8.2022 se na nádvoří zámku uskutečnily Zámecké slavnosti. Doprovodný program byl zajištěn 

v zámeckém parku. Této akce se zúčastnily taktéž delegace z partnerských měst Hustopeče, Modra a Rossdorf. 

 Dne 7.9.2022 proběhlo ve společenském sále Záložna setkání předsedů benáteckých spolků s vedením města. 

Při této příležitosti bylo zástupcům jednotlivých spolků předáno Čestné uznání a poděkování za činnost v tomto 

volebním období.   

 Dne 15.9.2022 se ve společenském sále Záložna konalo „Posezení se seniory“.  

 Dne 17.9.2022 byl uskutečněn další ročník společenské akce „Posezení s burčákem“.  

 Dne 22.9.2022 pořádá Základní škola Husovo náměstí tradiční akci „Běh zámeckým parkem“.  

 Dne 23.9.2022 se ve společenském sále Záložna uskuteční první ročník akce „Benátecké operní gala“.  
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5) Zprávy místostarostů města 

Mgr. Radek Dostál 

 Viz zpráva starosty 

 

Ing. Jiří Haspeklo 

  Viz zpráva starosty 

 

6) Zpráva tajemníka městského úřadu 

 Na webových stránkách města je zveřejněna fotogalerie všech investičních akcí města.   

 Dne 16.9.2022 skončila lhůta pro podání přihlášek na obsazení pracovního místa „Asistent prevence 

kriminality“.  Na uvedenou pozici byly podány 4 přihlášky. V této souvislosti informuje o jednání ohledně 

možnosti získání dotace na financování této činnosti (budeme žádat o specifikaci podmínek).  

 V současné době je době je v nově zrekonstruované ubytovně u tenisu ubytováno cca 60 ukrajinských uprchlíků. 

Ve Sportpenzionu zůstává ubytováno 12 ukrajinských uprchlíků a 3 jsou ubytovaní v prostorech bývalého 

ateliéru doc. Jůzové.  

 Město obdrželo za rok 2022 dividendy od společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav ve výši  

cca 2,5 mil. Kč.  

 

7) Majetkové a organizační záležitosti 

Usnesení č. 75/4Z/2022 

Zpráva o kontrole usnesení 
ZM 

1. projednalo 
předloženou zprávu o kontrole usnesení 

2. souhlasí 
s vyřazením usnesení číslo 13-14/1Z/2022, 42/2Z/2022, 47-54/3Z/2022, 56-65/3Z/2022, 67-73/3Z/2022 

(souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

3. prodlužuje termíny plnění 
u usnesení číslo 91/4Z/2021 T: 31.12.2022 (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

u usnesení číslo 66/3Z/2022 T: 31.12.2022 (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

4. revokuje 
a. usnesení číslo 21/1Z/2022 - mění se na základě zjištěných skutečností bod č. 3 a 4 následně: 

3. Zastupitelstvo města projednalo na základě jednání nový návrh na koupi pozemku parc. č. xxxx  

o výměře 4.688 m2 v k.ú. Nové Benátky ve vlastnictví pana xxxxxxxx do majetku Města Benátky nad 

Jizerou za celkovou cenu výši 170.000,- Kč 

4. Zastupitelstvo města pověřuje vedení města ve výše uvedené záležitosti dalším jednáním 

(souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 31.12.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

b. usnesení číslo 74/3Z/2022 - doplňuje se na základě zaslaných informací od společnosti Czechinform 

spol. s r.o. a vyjádření Komise pro výstavbu, územní rozvoj, dopravu a bezpečnost k požadované 

směně pozemků bod č. 3 a 4 následně: 

3. Zastupitelstvo města bere na vědomí sdělení xxxxxx, dle kterého bude směněný pozemek využit 

pro rozšíření parkoviště pro hotel. Dále bere na vědomí zápis č. 4/2022 ze zasedání Komise pro 

výstavbu, územní rozvoj, dopravu a bezpečnost konaného dne 14.9.2022, dle kterého doporučuje 

komise souhlasit s požadovanou směnou pozemků ve stejných plošných výměrách 

4. Zastupitelstvo města souhlasí na základě výše uvedených informací se směnou pozemků parc. č. 

12/17 a 12/22 v k.ú. Obodř za část pozemků parc. č. 6/1 a 6/4 v k.ú. Nové Benátky z důvodu 

narovnání majetkoprávních vztahů ve stejných plošných výměrách za předpokladu splnění podmínek 

specifikovaných ve směnné smlouvě, která bude předložena na příští zasedání s tím, že bude zadán 

návrh geometrického plánu na oddělení pozemků (souhlasilo 15 přítomných zastupitelů, 4 se zdrželi 

hlasování, 1 byl proti) 

T: 31.12.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 76/4Z/2022 

Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1.-7.2022 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložený přehled plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou za 1. - 7. měsíc roku 2022 (souhlasilo 20 

přítomných zastupitelů) 
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Usnesení č. 77/4Z/2022 

Návrh - rozpočtové opatření č. 4/2022 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh rozpočtového opatření č. 4/2022 města Benátky nad Jizerou 

2. schvaluje 
rozpočtové opatření č. 4/2022 takto: 

Celkové příjmy rozpočtu (tř. 1 až 4) ve výši ........ 279.983.221,11Kč 

Financování (tř. 8) ve výši .........................…...... 72.791.460,30Kč 

Fondy (tř. 4) ve výši ....................................……........ 1.260.000 Kč 

Celkové zdroje ve výši .............................…...... 354.034.681,41 Kč 

Výdaje běžné (tř. 5)....................................…... 218.564.268,39 Kč 

Výdaje kapitálové (tř. 6)..................................... 135.470.413,02 Kč 

Celkové výdaje rozpočtu ve výši ....................... 354.034.681,41 Kč 

 

Závaznými ukazateli jsou v rozpočtu v odvětvovém třídění (paragrafy) dle vyhlášky č.323/2002 Sb. o 

rozpočtové skladbě ve znění pozdějších předpisů (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 19.9.2022  Z: Bc. Jana Košťálová 

 

Usnesení č. 78/4Z/2022 

Pohledávky města Benátky nad Jizerou k 31.7.2022 
ZM 

1. projednalo 
předložený přehled pohledávek města Benátky nad Jizerou k 31.07.2022 a bere tento přehled na vědomí 

(souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 79/4Z/2022 

Prominutí nevymahatelných pohledávek 
ZM 

1. projednalo 
návrh na prominutí nevymahatelných pohledávek vzniklých vůči městu v letech 2010 – 2017 z podrozvahového 

účtu v celkové výši 266.832,- Kč. Jedná se o pohledávku za ubytování pracovníků firmy RZ Technic ve výši 

29.400,- Kč a pohledávku za nájemné a místní poplatek TKO po zemřelé ve výši 237.432,- Kč 

2. schvaluje 
prominutí nevymahatelných pohledávek vzniklých vůči městu v letech 2010 – 2017 z podrozvahového účtu v 

celkové výši 266.832,- Kč. Jedná se o pohledávku za ubytování pracovníků firmy RZ Technic ve výši 29.400,- 

Kč a pohledávku za nájemné a místní poplatek TKO po zemřelé ve výši 237.432,- Kč (souhlasilo 20 přítomných 

zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Bc. Jana Košťálová 

 

Usnesení č. 80/4Z/2022 

Plnění rozpočtů příspěvkových organizací města Benátky nad Jizerou za 1.pololetí 2022 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložený přehled plnění rozpočtu příspěvkových organizací města Benátky nad Jizerou za 1.pololetí 2022 

(souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 81/4Z/2022 

Termínované vklady Česká spořitelna, a.s., J&T Banka 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložený přehled výší termínovaných vkladů u České spořitelny, a.s. a J&T Banky (souhlasilo 20 

přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 82/4Z/2022 

Zápis č. 4/2022 ze zasedání Finančního výboru 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložený zápis č. 4/2022 ze zasedání Finančního výboru konaného dne 22.9.2022 (souhlasilo 20 přítomných 

zastupitelů) 
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Usnesení č. 83/4Z/2022 

Zápis č. 3/2022 ze zasedání Kontrolního výboru 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložený zápis č. 3/2022 ze zasedání Kontrolního výboru konaného dne 14.9.2022 (souhlasilo 20 

přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 84/4Z/2022 

Veřejná nabídka "Prodej spoluvlastnického podílu pozemku parc. č. st. 186, jehož součástí je stavba s číslem 

popisným 15 a pozemku p.č. 781/2 v k.ú. Dražice" 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložený zápis ze dne 31.8.2022 sepsaný v rámci veřejné nabídky na prodej spoluvlastnického podílu města 

ve výši 1/4 pozemku parc. č. st. 186, o výměře 573 m2, zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba s 

číslem popisným 15, rodinný dům a pozemku p. č. 781/2, o výměře 908 m2, ostatní plocha, vše včetně součástí 

a příslušenství v k.ú. Dražice, obec Benátky nad Jizerou. Vyvolávací cena stanovená dle znaleckého posudku 

činila 1.028.000,- Kč. Byly předloženy následující nabídky: 

- xxxxxxxx, bytem xxxxxxxxxx - nabízená cena 1.202.222,- Kč 

- xxxxxxxx, bytem xxxxxxxxxx - nabízená cena 1.300.013,- Kč 

- AARTKOM s.r.o., se sídlem Dražice 24, 294 71 Benátky nad Jizerou, IČ: 264 57 351   - nabízená cena 

1.700.017,- Kč 

2. souhlasí 
s prodejem spoluvlastnického podílu města ve výši 1/4 pozemku parc. č. st. 186, o výměře 573 m2, zastavěná 

plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba s číslem popisným 15, rodinný dům a pozemku p. č. 781/2, o výměře 

908 m2, ostatní plocha, vše včetně součástí a příslušenství v k.ú. Dražice, obec Benátky nad Jizerou společnosti 

AARTKOM s.r.o., se sídlem Dražice 24, 294 71 Benátky nad Jizerou, IČ: 26457351, za cenu ve výši  

1.700.017,- Kč 

3. pověřuje 
starostu města podpisem Kupní smlouvy (souhlasilo 19 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel) 

T: 31.12.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 85/4Z/2022 

Koupě areálu bývalé sladovny - MiReLuMi s.r.o. 
ZM 

1. bere na vědomí 
předložené vyjádření společnosti MiReLuMi s.r.o. k zaslané nabídce na koupi areálu bývalé sladovny včetně 

pozemků, které jsou jeho součástí, do majetku města (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 86/4Z/2022 

Směna pozemku č. 795/40 za pozemek č. xxxx v k.ú. Nové Benátky - xxxxxxxx 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh na směnu pozemku č. 795/40 o výměře 96 m2 v k.ú. Nové Benátky ve vlastnictví Města 

Benátky nad Jizerou za pozemek č. xxxx o výměře 160 m2 v k.ú. Nové Benátky ve vlastnictví paní xxxxxx. Rada 

města svým usnesením číslo 306/11R/2022 souhlasí se směnou uvedených pozemků prostřednictvím Darovacích 

smluv bez finančního vyrovnání a doporučuje tento návrh Zastupitelstvu města ke schválení 

2. souhlasí 
se zveřejněním záměru směnit pozemek č. 795/40 o výměře 96 m2 v k.ú. Nové Benátky ve vlastnictví Města 

Benátky nad Jizerou za pozemek č. xxxx o výměře 160 m2 v k.ú. Nové Benátky ve vlastnictví paní xxxxxxxxx 

s tím, že směna pozemku bude schválena na následujícím zasedání, po sejmutí tohoto záměru z úřední desky 

(souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 31.12.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 87/4Z/2022 

Prodej pozemku parc. č. 124/24 a pozemku parc. č. 125/4 v k.ú. Staré Benátky - Benátky invest s.r.o. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh na prodej pozemku parc. č. 124/24 o výměře 311 m2 a pozemku parc. č. 125/4 o výměře 182 

m2 v k.ú. Staré Benátky, za cenu ve výši 4.000,- Kč/m2, společnosti Benátky invest s.r.o., se sídlem Blahníkova 

637/7, 130 000 Praha 3 - Žižkov, IČ: 11858303. Rada města svým usnesením číslo 363/13R/2022 doporučuje 

prodej uvedených pozemků Finančnímu výboru k projednání a Zastupitelstvu města ke schválení 
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2. požaduje 
vstoupit s žadateli do jednání s tím, že schvaluje prodej pozemku parc. č. 125/4 o výměře 182 m2 v k.ú. Staré 

Benátky za cenu ve výši 4.000,- Kč/m2 a navrhuje nabídnout pozemek parc. č. 124/24 o výměře 311 m2 v k.ú. 

Staré Benátky do dlouhodobého pronájmu za podmínky vybudování parkovacích stání. Dále vyžaduje k prodeji 

uvedeného pozemku souhlasné stanovisko dalších majitelů nemovitosti (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 31.12.2022   Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 88/4Z/2022 

Prodej části pozemku parc. č. 390/1 a 390/2 v k.ú. Nové Benátky - xxxxxxxxxxxx 
ZM 

1. projednalo 
žádost paní xxxxxx a pana xxxxx o prodej části pozemku parc. č. 390/1 a 390/2 v k.ú. Nové Benátky ve 

vlastnictví Města Benátky nad Jizerou za účelem občasného parkování a přístupu k pozemku parc. č. xxxx s 

chatou a pozemku parc. č. xxxx v k.ú. Nové Benátky. Rada města svým usnesením číslo 333/12R/2022 

nesouhlasí s prodejem částí výše uvedených pozemků a nedoporučuje tento prodej Zastupitelstvu města ke 

schválení 

2. nesouhlasí 
s prodejem části pozemku parc. č. 390/1 a 390/2 v k.ú. Nové Benátky ve vlastnictví Města Benátky nad Jizerou 

paní xxxxx a panu xxxxxx pro výše uvedené účely (nesouhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 89/4Z/2022 

Smlouva o budoucí smlouvě o nepeněžitém vkladu "Benátky nad Jizerou - p. č. 773/3, 773/13, 773/52, 1144 v k.ú. 

Dražice" - Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o nepeněžitém vkladu mezi Městem Benátky nad Jizerou a 

společností Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s., jejímž předmětem je vložení nepeněžitého vkladu do 

majetku uvedené společnosti tj. vodovodní řad a kanalizační stoka "Benátky nad Jizerou - Dražice "Obytná zóna" 

- p. č. 773/3, 773/13, 773/52, 1144 v k.ú. Dražice" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o nepeněžitém vkladu mezi Městem Benátky nad Jizerou a 

společností Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s., se sídlem Čechova 1151, 293 22 Mladá Boleslav, IČ: 

46356983, jejímž předmětem je vložení nepeněžitého vkladu do majetku uvedené společnosti tj. vodovodní řad 

a kanalizační stoka "Benátky nad Jizerou - Dražice "Obytná zóna" - p. č. 773/3, 773/13, 773/52, 1144 v k.ú. 

Dražice" 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 90/4Z/2022 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti a dohoda o umístění stavby na pozemku 

parc. č. 5010/52 v k.ú. Staré Benátky - ČEZ Distribuce, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové vedení kVN + HDPE) mezi 

Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene 

na pozemku parc. č. 5010/52 v k.ú. Staré Benátky na akci "Benátky n. J., parc. č. 5007/5, VOTS 400kW" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové vedení kVN + HDPE) mezi 

Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - 

Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 5010/52 v k.ú. Staré Benátky na 

akci "Benátky n. J., parc. č. 5007/5, VOTS 400kW" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 43.535,80 Kč s 

DPH 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 
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Usnesení č. 91/4Z/2022 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti a dohoda o umístění stavby na pozemku 

parc. č. 773/3 v k.ú. Dražice - ČEZ Distribuce, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (nové kabelové vedení kNN) mezi 

Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene 

na pozemku parc. č. 773/3 v k.ú. Dražice na akci "Dražice 23RD - č. parc. 1142/2, 23RD" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (nové kabelové vedení kNN) mezi 

Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - 

Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 773/3 v k.ú. Dražice na akci 

"Dražice 23RD - č. parc. 1142/2, 23RD" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 5.227,20 Kč s DPH 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 92/4Z/2022 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti a dohoda o umístění stavby na pozemku 

parc. č. 1394/2 v k.ú. Staré Benátky - ČEZ Distribuce, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové vedení vVN, kNN) mezi 

Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene 

na pozemku parc. č. 1394/2 v k.ú. Staré Benátky na akci "Benátky nad Jizerou, přeložka VN, NN, p.č. 1332" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové vedení vVN, kNN) mezi 

Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - 

Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1394/2 v k.ú. Staré Benátky na 

akci "Benátky nad Jizerou, přeložka VN, NN, p.č. 1332" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 2.420,- Kč s 

DPH 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 93/4Z/2022 

Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku parc. č. 900/1 a 900/13 v k.ú. Staré Benátky - ČEZ 

Distribuce, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zař. 

distribuční soustavy (kabelové vedení NN, rozpojovací skříň) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností 

ČEZ Distribuce a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 900/1 a parc. č. 900/13 

v k.ú. Staré Benátky a právo provést stavbu "Benátky nJ, Staré Benátky, parc. č. 107/5 H2B" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti - zřízení, umístění a provozování zař. 

distribuční soustavy (kabelové vedení NN, rozpojovací skříň) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností 

ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení 

věcného břemene na pozemku parc. č. 900/1 a parc. č. 900/13 v k.ú. Staré Benátky a právo provést stavbu 

"Benátky nJ, Staré Benátky, parc. č. 107/5 H2B" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.694,- Kč s DPH 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 
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Usnesení č. 94/4Z/2022 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouva o právu provést stavbu na 

pozemku parc. č. 839/1 v k.ú. Kbel - ČEZ Distribuce, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové distribuční rozvody NN) 

mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., jejímž předmětem je zřízení věcného 

břemene na pozemku parc. č. 839/1 v k.ú. Kbel na akci "Benátky nad Jizerou, Kbel, ppč. 756/11-SS200" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a právu provést 

stavbu - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy (kabelové distribuční rozvody NN) 

mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín 

IV - Podmokly jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 839/1 v k.ú. Kbel na akci 

"Benátky nad Jizerou, Kbel, ppč. 756/11-SS200" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 2.000,- Kč s DPH 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 95/4Z/2022 

Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě - parc.č. 895/2, 895/4, 856/1, 895/3, 895/18, 

596/41, 596/62, 596/36, 596/59, 601/48, 601/59, 601/77 v k.ú. Staré Benátky - FIBERNET, a.s. 
ZM 

1. projednalo 
předložený návrh Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi Městem Benátky nad 

Jizerou a společností FIBERNET, a.s., jejímž předmětem je zřízení služebnosti inženýrské sítě na pozemku parc. 

č. 895/2, 895/4, 856/1, 895/3, 895/18, 596/41, 596/62, 596/36, 596/59, 601/48, 601/59, 601/77 v k.ú. Staré 

Benátky na akci "Optické připojení v ulicích Bratří Bendů a Spojovací, Benátky nad Jizerou" 

2. schvaluje 
předložený návrh Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi Městem Benátky nad 

Jizerou a společností FIBERNET, a.s., se sídlem Českobratrské náměstí 1321, 293 01 Mladá Boleslav, IČ: 

27196763, jejímž předmětem je zřízení služebnosti inženýrské sítě na pozemku parc. č. 895/2, 895/4, 856/1, 

895/3, 895/18, 596/41, 596/62, 596/36, 596/59, 601/48, 601/59, 601/77 v k.ú. Staré Benátky na akci "Optické 

připojení v ulicích Bratří Bendů a Spojovací, Benátky nad Jizerou" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 

1.210,- Kč s DPH 

3. pověřuje 
starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů) 

T: 30.9.2022  Z: Ing. Marek Mařík 

 

8) Interpelace zastupitelů 

Jan Dibitanzl 

 Zve všechny přítomné na nadcházející 2 společenské akce, které budou pořádány ve spolupráci se Správou 

městských lesů. První akcí je tradiční zahájení Benáteckého adventu, které se uskuteční dne 27.11.2022 na 

Husově náměstí a následně se týden poté uskuteční v zámeckém kostele Narození panny Marie charitativní 

koncert pěveckého sboru Smetana.  

 

Mgr. Vladimír Němeček 

 Zve všechny přítomné na první volejbalové utkání extraligy mužů proti VK Dukla Liberec, které se uskuteční 

v sobotu 24.9.2022 od 18.00 hodin v NIBE aréně.   

 

9) Náměty a připomínky občanů 

Jaroslav Souček  

 Dotazuje se, zda je ve zmiňované lokalitě pro výstavbu 6 nových rodinných domů v městské části Dražice (Na 

Štěpnici) plánováno vybudování dětského hřiště. Pozemků je zde 7.  

Bc. Miroslav Kochman (vedoucí odboru SMRM) – z důvodu povinnosti vybudování nového vsakovacího objektu na 

jednom z pozemků nebude plánované hřiště v této lokalitě vybudováno.  

 Rád by za SDH Dražice, spolek Občané Dražic a za všechny občany městské části Dražice poděkoval vedení 

města, radním i zastupitelům za dosavadní spolupráci.  

 

Jitka Matrtajová  

 Poukazuje na dlouhodobý problém s parkováním v lokalitě Na Burse a jejím okolí. Dotazuje se, zda není 

plánována možnost přednostního parkování pro rezidenty zejména panelových domů. Často zde dochází 
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k situaci, že rezidenti nemají v okolí svého domu možnost zaparkovat, neboť jsou parkovací místa obsazena 

automobily občanů, dojíždějících z okolních vesnic a přestupujících zde na MHD. K tomuto bodu byla vznesena 

připomínka obtížného výjezdu z parkoviště na ulici Tř. Osvob. politických vězňů směrem na kruhový objezd Na 

Burse a do opačného směru z důvodu špatné viditelnosti kvůli zaparkovaným autobusům. Bylo navrženo, zda 

by zde nemohlo být umístěno dopravní značení s přikázaným směrem. 

PhDr. Karel Bendl – na II. etapu rekonstrukce komunikace ulice Pražská a celou lokalitu Na Burze včetně okružní 

křižovatky a přilehlých autobusových zastávek je připravována komplexní projektová dokumentace (propojení všech 

prostor). V současné době je projekt ve stadiu územního řízení. Stejně tak je připravováno komplexnější řešení 

parkovacích ploch a parkování u panelových domů. Co se týče výjezdu z parkoviště, není možné vzhledem k plné středové 

čáře odbočit vlevo. V případě, že se tak děje, řidiči porušují dopravní předpisy.  

Antonín Cekota (ředitel TS) – dopravní značení s přikázaným směrem je možné umístit, i když by řidiči předpisy měli znát.     

 

Mgr. Lukáš Nachtmann 

 Upozorňuje, že některé propagační materiály města mají podobnou a snadno zaměnitelnou grafickou podobu 

jako předvolební materiály některých volebních stran. Navrhuje, zda by Zastupitelstvo města nemělo eventuálně 

přijmout usnesení, že by tomu tak být nemělo.  

PhDr. Karel Bendl – propagační materiály města předchází předvolebním materiálům volebních stran.  

Ing. Marek Mařík – barvy propagačních materiálů vychází z barev, které jsou ve znaku města a jsou již po 6 volebních 

období ve stejné podobě.   

MUDr. Tomáš Závora – pokud propagační materiály města předchází těm před předvolebním, je to pochopitelné. V této 

fázi jednání již nelze přijímat usnesení.  

Jana Vetešníková – poukazuje na to, že volební strana ODS má na svých facebookových stránkách zveřejněno plnění 

volebního programu 2018 – 2022.  

PhDr. Karel Bendl – na facebookových stránkách ODS je uveden pouze odkaz na tento dokument, který si může kdokoli 

na svém profilu sdílet.   

 

RNDr. Milan Procházka  

 Děkuje za vyčištění vodoteče v revitalizované nivě řeky Jizery.   

 Poukazuje na jeden z dopravních nešvarů ve městě a to parkování v ulici Lidická, konkrétně v jejím cílovém 

úseku ve vyústění do ulice Pražská a parkování v protisměru v této ulici. Navrhuje zvážit vymezení tohoto úseku 

vodorovným žlutým dopravním značením, případně zaměřit na tento úsek kamerový systém. 

PhDr. Karel Bendl – zmiňovaný úsek je řešen poměrně často. Jednak jsou na toto upozorňování zástupci Policie ČR na 

každém pravidelném setkání a dále jsou zjištěné přestupky v případě špatného parkování zasílány ke správnímu řízení na 

Magistrát města Mladá Boleslav.  

Ing. Marek Mařík – vzhledem k tomu, že v této ulici se nachází soukromý bytový dům, ve kterém bydlí agenturní 

zaměstnanci, stává se, že zaparkované automobily jsou často firemní a nelze zjistit majitele. 

Luboš Poluha – v této lokalitě se skutečně parkuje přímo v křižovatce. Policie ČR by se na tento úsek měla opravdu více 

zaměřit.   

Bc. Miroslav Kochman (vedoucí odboru SMRM) – v rámci spolupráce s ČVUT, konkrétně dopravní fakultou, je i mimo 

jiné pro tuto lokalitu zpracováváno dopravní řešení, zahrnující taktéž parkování.   

 

Michal Horčic  

 Představuje záměr využití areálu bývalé sladovny – projekt Smetanovo náměstí. Realizací tohoto projektu by se 

stav současného areálu stal centrem se spoustou zeleně. Je zde plánovaná výstavba bytových jednotek, domu 

s pečovatelskou službou, mateřskou školou a dalších prostor k podnikání. Celý projekt bude financován 

investory, kterých bude několik. Domnívá se, že ze strany města je proces vedoucí k realizaci projektu zdlouhavý 

a město mu nevychází vstříc.  

Libor Čapek – dotazuje se, v jakém směru město nevychází tomuto projektu vstříc.  

M. Horčič – např. jenom samotné vypracování územní studie trvalo 1,5 roku. V současné době již tedy má informaci, že 

studie je vypracována a byla předána Komisi pro výstavbu, územní rozvoj, dopravu a bezpečnost k projednání.   

Ing. Jaroslav Matějka – na posledním zasedání uvedené komise byla tato studie předložena k projednání a byla vzata na 

vědomí. Investor by měl nyní nabídnout řešení, které by následně komise mohla doporučit k projednání, případně ke 

schválení.  

Ing. Marek Mařík – vypracování územní studie je podmíněno územním plánem. Jedná se o specifikaci toho, co projekt 

bude zahrnovat. Jde více do detailů. Vzhledem k tomu, že tento projekt navazuje na řešenou lokalitu Na Burse a celá tato 

oblast bude řešena komplexně, jedná se proces, kde je nutné posoudit několik faktorů. Vypracování studie bylo zadáno 

zpracovateli s dlouhodobými zkušenostmi a nebylo zadáno příslušnému úřadu, kde by její vypracování bylo 

mnohonásobně delší.  

Bc. Miroslav Kochman – územní plán je postaven tak, že vyžaduje vypracování územní studie na areál Sladovny a lokality 

Na Burse a musí se řešit souvztažně. Je nutné si uvědomit, že se jedná o řešení poměrně rozsáhlého území, které bude 

fungovat následujících několik desítek let a proto vypracování územní studie je složitý proces.  

Mgr. Radek Dostál – jak již bylo zmíněno, jedná se o komplexní řešení spolu s lokalitou Na Burse, která se propojuje 

s komunikací Středočeského kraje.  
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M. Horčic – poukazuje, že termíny dokončení se neustále ze strany zpracovatelů studie odkládaly. Dotazuje se, zda je 

reálné toto v tomto roce dokončit.  

PhDr. Karel Bendl – to záleží na vás jako na stavebníkovi. Dosud nebylo požádáno o zahájení územního řízení. Stavebník 

si nejprve musí zajistit všechny potřebné souhlasy dotčených orgánů. Následně po vydání územního souhlasu může nastat 

proces stavebního řízení. Samospráva už v tomto postupu nehraje roli.   

Karel Dvořák (vedoucí stavebního odboru) – jedná se o strategické pozemky města, které jsou studií dotčeny a je třeba 

vše zodpovědně připravit. Lhůty pro zpracování územní studie pro takovéto lokality jsou běžně delší. 

PhDr. Karel Bendl – podotýká, že do dnešního dne město neobdrželo konkrétní podmínky a cenu, za kterou by majitelé 

sladovny byli ochotni areál městu prodat. 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 18.47  hodin.  

Zapsala: Lucie Cachová  

Zápis byl vyhotoven dne 23.9.2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    ověřovatel                            starosta města 

              MgA. Milan Kolář                                                                                PhDr. Karel Bendl 


